Search 寻之 Travel Anvince Anv WINTER SONATA **KOREA JEJU + SKIING TOUR** 冬季恋歌@韩国玩雪团





6 Breakfast | 6 Lunch | 3 Dinner

6早餐/6午餐/3晚餐



4 Stars Accommodation

(Subject to changes)

- Jeju Island Sean Hotel Group **** (2 Nights) GangwonDo Hanwha Resort **** (1 Night)

- Ski Resort Oak Valley **** (1 Night) Seoul Hotel Marinabay **** (2 Nights)





Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY. 自费加点项目,将由您自行决定,并且完全是可选的.

GIMPO # JEJU ISLAND 2

- Sumokwon Theme Park A year-round indoor ice sculpture museum in Jeju, maintaining a temperature of -5°C, offering a cold winter experience throughout the year.
- Dongmun Public Market Established in 1945, this traditional market offers a variety of goods at low prices, ideal for small purchases.
- Yongduam Rock (Night View) A giant volcanic rock in Jeju, formed 200 million years ago from the cooling of Mt. Halla's

金浦্济州岛

- 树木园主题公园 济州四季常设的室内冰雕展示馆,全年保 持零下5℃,让游客感受寒冷的冬天。
- 济州东门市场 自1945年成立,保留传统市集特点,商品种 类多,价格低,适合少量购买。
- 龙头岩 (夜间-位于济州岛的巨大火山岩,形成于200万年 前汉拏山火山熔岩冷却后。

JEJU ISLAND 3

- Seongsan Ilchulbong Located at the eastern tip of Jeju, with an elevation of 182 meters, this volcanic peak has a crater 600 meters in diameter and 90 meters deep, formed 100,000 years ago.
- Seongeup Folk Village At the base of Hallasan Mountain, it preserves the ancient village's appearance and is protected by the government, offering subsidies to maintain the village's traditions.
- Green Tea cave+ (Free Cup of green tea) Featuring a tea garden, cave café, and zipline experience, visitors can enjoy the unique "Tea Talk" café located inside the cave with a northern atmosphere.
- Jeongbang Waterfall The only coastal waterfall in Asia that flows directly into the sea, 23 meters high and 8 meters wide, with historical inscriptions. Seogwipo's name originates from
- Yakcheonsa Temple Located in Seogwipo, built in 1960, named for its healing spring water.
- Seogwipo Olle Market A traditional market in downtown Seogwipo, a must-visit spot on Jeju Island.

济州岛

- 城山日出峰 位于济州岛东端,海拔182米,10万年前火山爆 发形成,顶部有直径600米、深90米的火山口。
- 城邑民俗村 位于汉拿山脚下,保留了古代村庄原貌,受政 府保护,每年提供补贴让原住民继续居住。
- 绿茶园洞窟(赠送一杯绿茶) 结合茶园、洞窟咖啡厅与飞索体 验,游客可在洞窟咖啡厅"茶谈"享受独特的北洋风情。
- 正房瀑布-亚洲唯一流入海中的海岸瀑布,23米高,8米宽, 刻有历史文字, 西归浦得名源于此。
- **药泉寺** 位于西归浦市, 1960年建, 因寺内泉水具有治疗作
- 西归浦偶来市场 西归浦市中心的传统市场,是济州旅行的 必访之地。

Seoraksan National Park - Known as "Snow Mountain" because of the white rocks and year-round snow, Seoraksan is a popular scenic area.

- Seoraksan Sinheungsa Located in Sokcho, this beautiful temple attracts many visitors and was built by Master Shi Yixiang of the Cheondae Temple.
- Sokcho Tourist & Flshery Market Established in 1990, it offers fresh vegetables, seafood, clothing, and local snacks, with the central fried chicken cubes being famous nationwide.
- Sokcho Chiksan Foot Bath Experience Chiksan Foot Bath Park provides high-quality hot spring water that flows from 450 meters underground, with a water temperature ranging from 40°C to 50°C. (From December 1st to February 28th, the experience is changed to include the Jeju Island Herb Garden + Foot Bath Experience.)

早餐/午餐/晚餐

- 雪岳山国立公园 雪岳山因积雪常年不化,岩石呈雪白色, 故称"雪岳山"。
- 神兴寺 位于束草市,景色优美,吸引许多游客,寺庙由禅 定寺时义湘大师所建。
- 束草中央市场 自1990年开设,提供新鲜蔬菜、海鲜、服饰 和地方小吃,其中中央炸鸡丁在全国知名。
- 束草尺山足浴体验 尺山足浴公园提供从450米地下涌出的 高品质温泉水,水温40至50℃。(12月1日至2月28日改为济 州岛香草花园+足浴体验)

GANGWON-DO-SKI RESORT 5

- Daegwallyeong Sheep Farm (Sheep Feeding+DIY tteokbokki)- Covering an area of approximately 195 square kilometers, Daegang Ridge Sheep Ranch is a small private ranch with over 200 sheep. While there are many farms in Pyeongchang County, Daegang Ridge Sheep Ranch is the only one dedicated solely to sheep farming.
- Skiing (inclusive of Ski equipment) Skiing is suitable for everyone, from children to the elderly. Each ski resort has different levels of slopes, and various recreational activities are also available for visitors. (Note: Ski wear, gloves, and windshields are not included, but can be rented on-site.)

江原道-滑雪度假村

早餐/午餐

- 三大关岭羊牧场(喂羊体验 + DIY 辣炒年糕) 占地约195平方 公里的大关岭羊群牧场是一个放牧着200多只羊的小型私人 牧场。虽然平昌郡内大大小小的牧场不少,但只放羊的牧场 就仅大关岭羊群牧场一家。
- 滑雪之乐(包含滑雪用具-雪鞋+雪仗+雪橇)-滑雪从小孩到老 人都可以参与。每个滑雪场都有不同程度的滑雪道分级,此 外,也有提供不同的休闲活动给游客使用。(**不包含雪衣手套** 防风镜之类装备,可以现场自租)

SEOUL ()

- **Everland Theme Park (Four Seasons Garden + Wildlife Park)** - Everland is Korea's most popular theme park, offering thrilling adventures, romantic scenery, and endless joy for visitors.
- Hongik University, Seoul Campus Hongdae, (Hongik University Street) home to the famous Hongik University, is known for its vibrant street culture, perfect for those seeking an energetic and lively experience.
- Insadong Insadong is a unique cultural street in Seoul, preserving the ancient charm from the Joseon era, with many traditional craft shops, antique stores, and galleries.

早餐/午餐/晚餐

- 爱宝乐园 (四季花园 + 野生动物园) 爱宝乐园是韩国最受欢迎 的主题公园,以其惊险刺激、浪漫景观和无尽的欢乐吸引游
- **弘益大学街** 弘大不仅是韩国著名的艺术院校,也是充满活力 的大学街文化中心,适合那些想体验激情与活力的游客。
- **仁寺洞** 仁寺洞是首尔独具特色的文化商业街,保存了朝鲜时 代的古韵,街道两旁有许多传统工艺品店、古董店和画廊等。

SEOUL 7

- Myeong-dong+ Duty Free Shop Myeongdong is a famous shopping street in downtown Seoul, attracting over 4 million international tourists annually.
- The painters: Hero The "Graffiti Show" is a non-verbal performance art created by Pentatonic, combining live painting, comedy, and dance for a unique visual experience.
- Seaweed Museum a specialized museum dedicated to showcasing the rich history, ecology, and cultural significance of seaweed.
- Additionally, we will visit the Korean Ginseng Monopoly Showroom, Korean Cosmetic, + Hanbok Experience + DIY **Kimbap**

早餐/午餐

- 明洞+免税店 明洞大街位于首尔市中心,是著名的商业街, 吸引了大量游客,每年超过400万人前来购物。
- HERO涂鸦秀 《涂鸦秀》是由韩国Pentatonic公司制作的非 语言表演艺术,结合现场绘画、喜剧和舞蹈,创造出独特的 视觉体验。
- 海藻博物馆 一座专门展示海藻丰富历史、生态和文化意义的 博物馆。
- 此外,我们还将参观韩国人参专卖店、韩国化妆品店、紫菜 博物馆+韩服体验+DIY紫菜包饭。

INCHEON # SINGAPORE 8

B/Meal on Board

Local Products Store - Souvenir shops are a unique shopping destination in Seoul, offering a variety of traditional Korean products such as ginseng, Korean snacks, ceramics, hanbok, cosmetics, and tea.

- Gyeongbokgung Palace Gyeongbokgung is the main palace of the Joseon Dynasty (the last unified dynasty of the Korean Peninsula). Located at 161 Sajik-ro, Jongno District, Seoul, it is also known as the "Northern Palace" because it is situated in the northern part of the city.
- Liver Protection Store Absorbs harmful substances or low molecular compounds in the body and helps expel them, enhancing liver regeneration and function.

仁川ズ新加坡

早餐/机上用餐

- **土产店** 土产店是首尔的特色购物场所,出售各种传统韩 国产品,如人参、韩式小吃、陶瓷、韩服、化妆品和茶叶
- 景福宫 是朝鲜半岛历史上最后一个统一王朝——朝鲜王朝 (李氏朝鲜)的正宫(法宫)。位于韩国首尔钟路区社稷路161 号,又因位于城北部,故又称"北阙",是首尔五大宫之首, 朝鲜王朝前期的政治中心
- **护肝宝 -** 将人体内,有害物质或低分子物质或低分子物质 吸收并排出体外,提高肝脏再生及干机能的效果。

Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the Chinese version shall prevail.



SEARCH TRAVEL PTE LTD (TA03442)



25 6908 7666 © 8138 5033





ATTRACTIONS 旅游景点



Gangwon-do SEORAKSEN SINHEUNGSA 神兴寺



Jeju SEONGSAN ILCHULBONG 城山日出峰



Seoul GYEONGBOKGUNG PALACE 景福宫



Jeju SUMOKWON THEME PARK 树木园主题公园



Yongin EVERLAND THEME PARK 爱宝乐园



Seoul THE PAINTERS: HERO HERO涂鸦秀

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.

